

# Speisekarte

## B Ö C K M A N N ' S

Daily food market



Brot und Butter mit Oliven 10 €

Bread and butter with olives 10 €

Geräucherte Kartoffel Suppe mit Spicy Rosenkohl (vegetarisch) 8,50 €

Smoked potato soup with spicy fermented Brussels sprouts 8,50 €

Caesar Salat mit klassischem Dressing, Croutons und Parmesan 14 €

dazu Maishähnchen 8 €

oder Ziegenkäse 6 €

Caesar salad with traditional dressing, croutons and parmesan cheese 14 €

add cornfed chicken 8 €

or goat cheese 6 €

Mac and Cheese –

Maccheroni in würziger und cremiger Käsesauce mit Knusper- und Röstzwiebeln 18 €

Mac and cheese –

maccheroni pasta in savoury and creamy cheese sauce with crispy onions 18 €

Böckmanns Burger (160g)

mit reichlich Cheddar und Bacon sowie geschmorten Zwiebeln und Pommes 21 €

Böckmanns Burger (160g)

with plenty of cheddar cheese, bacon, braised onions and fries 21 €

Geflämmtter Ikarimi Lachs auf Kartoffelstampf

mit wildem Brokkoli, Oliven Crumble und Mandarinen Beurre Blanc 32 €

Flamed salmon on top of mashed potatoes

with young broccoli, black olive crumble and tangerine beurre blanc 32 €

Rüben Tarte mit glasierten Perlzwiebeln, Hüttenkäse und Kräuteröl 19 €

Beets tarte with glazed pearl onions, cottage cheese and herbal oil 19 €

Täglich wechselnde Desserts auf Anfrage.

Daily changing desserts on request.

## TATAR BAR

klein small 80g	groß large 160g
-----------------------	-----------------------

Klassisch Rinder Tatar mit Eigelb Kräuter Creme, Pilz Gelee und geriebenem Parmesan

15 €	28 €
------	------

Classic beef tatar with egg yolk and herb creme on mushroom jelly, with plenty of grated parmesan cheese

15 €	28 €
------	------

Lamm Tatar, Ziegenkäse Creme, Tomaten Marmelade und Spicy Mandel-Knoblauch-Öl

17 €	32 €
------	------

Tatar of lamb with goat cheese creme, tomato marmalade and spicy almond-garlic-oil

17 €	32 €
------	------

Garnelen Tatar mit Ceviche Sud, Krustentier-Espuma, gepickelte rote Zwiebel und Koriander

16 €	29 €
------	------

Prawn tatar with ceviche sauce, espuma of crustacean, pickled red onions and coriander

16 €	29 €
------	------

Rote Bete Tatar mit Bete-Ketchup, frisch geriebener Meerrettich und Brot Chip

14 €	26 €
------	------

Tatar of beet root with beet ketchup, freshly grated horseradish and crispy bread chip

14 €	26 €
------	------

Tatar Tasting. Ein Mix aus unserer Tatar Karte

18 €	
------	--

Tatar Tasting. Take a journey through our Tatar Menu

18 €	
------	--

Jedes Tatar Gericht wird mit frischem Brot serviert.

Gegen einen Aufpreis können Brot (3 €) oder Pommes (6 €) gern dazu bestellt werden.

Each tartar variation is served with fresh bread.

Bread (3 €) or fries (6 €) can be ordered for an additional charge.

Bei Fragen zu Inhaltsstoffen und Allergenen ist Ihnen unser Service-Personal gern behilflich.  
If you have any concerns regarding food allergies, please alert our service team prior to ordering.